
PROTOKÓŁ Nr XXII /2020 

 

z sesji Rady Gminy Radecznica, która odbyła się w dniu 15 października  2020 roku  

w godzinach: 14
10

 – 15
10

 w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Radecznicy. 

 

 

W obradach uczestniczyli: 

 

1. Biłant Anna  

2. Buszowska Anna  

3. Dubaj Sławomir  

4. Garbarz Jan  

5. Gumieniak Jezry  

6. Kawka Ryszard  

7. Kurek Stanisław  

8. Małysz Joanna  

9. Olech Jarosław  

10. Osman Mariusz 

11. Sitarz Jan 

12. Sznitowska Laura  

13. Śledź Alina  

14. Winiarczyk Helena  

15. Wojtaszek Bożena 

 
 

Ponadto w obradach uczestniczyli: 

 

 Marian Szuper - Wójt Gminy 

 Edyta Dubiel – Sekretarz Gminy 

      

 

Proponowany  porządek obrad: 

 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie quorum  i przyjęcie  porządku obrad. 

3. Informacja w sprawie uwag zgłoszonych do protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i wniosków. 

5. Podjęcie Uchwały NR XXII.142.2020 w sprawie zmiany w budżecie Gminy 

Radecznica. 

6.  Podjęcie Uchwały  NR XXII.143.2020 w sprawie zmian wieloletniej prognozy   

finansowej Gminy Radecznica na lata 2020 – 2028. 

7.  Podjęcie Uchwały NR XXII.144.2020 w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie  

służebnościami przesyłu, przejazdu i przechodu  nieruchomości oznaczonych jako 

działki nr ewidencyjny 1338 i 1843, obręb 0013 Radecznica, stanowiącej własność 

Gminy  Radecznica. 

8.  Podjęcie Uchwały NR XXII.145.2020 w sprawie określenia średniej ceny jednostki 

paliwa  na rok szkolny 2020/2021 w Gminie Radecznica. 

9. Wolne wnioski i zapytania. 

10. Zakończenie obrad XXII sesji VIII kadencji. 

 



Ad.  punktu 1-ego. 

 

                    Obrady otworzył Przewodniczący Rady Gminy – Pan Jerzy Gumieniak 

* otwieram dwudziestą drugą  Sesję  Rady Gminy Radecznica VIII kadencji *, powitał  

Radnych obecnych na sesji Wójta Gminy Pana Mariana Szupera i  Sekretarz Panią Edytę 

Dubiel. 

 

 

 

Porządek XXII  Sesji Rady Gminy Radecznica przyjęty na sesji w dniu 28 maja 2020 r: 

 

 Proponowany  porządek obrad: 

 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie quorum  i przyjęcie  porządku obrad. 

3. Informacja w sprawie uwag zgłoszonych do protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i wniosków. 

5. Podjęcie Uchwały NR XXII.142.2020 w sprawie zmiany w budżecie Gminy 

Radecznica. 

6.  Podjęcie Uchwały  NR XXII.143.2020 w sprawie zmian wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Radecznica na lata 2020 – 2028. 

7.  Podjęcie Uchwały NR XXII.144.2020 w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie  

służebnościami przesyłu, przejazdu i przechodu  nieruchomości oznaczonych jako 

działki nr ewidencyjny 1338 i 1843, obręb 0013 Radecznica, stanowiącej własność 

Gminy  Radecznica. 

8.  Podjęcie Uchwały NR XXII.145.2020 w sprawie określenia średniej ceny jednostki 

paliwa  na rok szkolny 2020/2021 w Gminie Radecznica. 

9. Wolne wnioski i zapytania. 

10. Zakończenie obrad XXII sesji VIII kadencji. 

 

 

       Przewodniczący Rady Gminy  informuję Radnych, że ze względu na nie sprawny  system 

elektroniczny będzie zarządzenie według statutu głosowanie imienne na kartkach. 

Radny Sitarz stwierdził,  że głosowanie poprzez podnoszenie ręki jest zgodne według 

regulaminu a przewodniczący powinien policzyć głosy.  

    Sekretarz Pani Edyta Dubiel poinformowała że w statucie istnieje rozbieżność  i nastąpiła 

pomyłka, istnieją dwa zapisy, gdzie uznajemy ten statut, który znajduję się na stronie 

Dziennika Urzędowego i według niego powinno się zaznaczać głosy na kartce również 

skonsultowała się ww. sprawie z radcą prawnym i  informuję, że poprawne jest głosowanie 

imienne w przypadku nie funkcjonowania systemu elektronicznego. 
 
 
 
 
 

 

Przerwa 14:10 -14:20 

 



 

 

. 

 

 Ad. punktu  2 - ego. 

 

 

                      Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, iż w obradach uczestniczy   

Radnych, co stanowi 89,66% składu Rady Gminy. 

Następnie zapytał zebranych, czy otrzymali porządek obrad z materiałami na sesję oraz  

czy  wnoszą uwagi do proponowanego porządku obrad. Radni nie zgłosili uwag do porządku 

obrad.  

 

 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił porządek obrad i zarządził głosowanie nad 

przyjęciem porządku obrad. W głosowaniu imiennym :13 głosami *za* - porządek obrad 

został przyjęty. 

 

 

 

 

1. Biłant Anna                spóźnienie  zakreśliła „za”                                            

2. Buszowska Anna zakreśliła         „za”     

3. Dubaj Sławomir zakreślił           „za”     

4. Garbarz Jan  zakreślił           „za”     

5. Gumieniak Jerzy        zakreślił           „za” 

6. Kawka Ryszard          zakreślił           „za’’                         

7. Kurek Stanisław         nieobecny                                            

8. Małysz Joanna           zakreśliła          „za’’               

9.         Olech Jarosław          zakreślił            „za’’ 

10.       Osman Mariusz        nieobecny 

11.       Sitarz Jan                  zakreślił            „za’’ 

12.       Śledź Alina                zakreśliła         „za’’ 

13.       Winiarczyk Helena     zakreśliła          „za’’ 

14.       Wojtaszek Bożena     zakreśliła           „za’’ 

15.      Sznitowska Laura        zakreśliła      „za’’ 

 

 

 

 

Ad. punktu  3 - ego. 

 

                       Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że nie zgłoszono uwag  

do protokołu obrad z poprzedniej sesji 
 

 

 

 

 



 

Ad.  punktu 4-ego. 

 

                       Przewodniczący Rady Gminy, prosił o zgłaszanie kandydatów do pracy  

w Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Do Komisji Uchwał i Wniosków zgłoszeni zostali: 

 Jan Sitarz  – wyraziła zgodę 

 Bożena Wojtaszek  - wyraziła zgodę 

 Ryszard Kawka  – wyraził zgodę 

 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad zatwierdzeniem  składu osobowego. 

W głosowaniu jawnym: 12 głosami * za * 1 głos * wstrzymujący* skład Komisji Uchwał 

 i Wniosków został zatwierdzony przez  Radę Gminy. 

 

 

1. Biłant Anna                spóźnienie zakreśliła „za”                                            

2. Buszowska Anna zakreśliła        „za”     

3. Dubaj Sławomir zakreślił          „za”     

4. Garbarz Jan  zakreślił          „za”     

5. Gumieniak Jerzy        zakreślił          „za” 

6. Kawka Ryszard          zakreślił          „za’’                         

7. Kurek Stanisław         nieobecny                                            

8. Małysz Joanna           zakreśliła         „za’’               

9.         Olech Jarosław          zakreślił          „za’’ 

10.       Osman Mariusz        nieobecny  

11.       Sitarz Jan                zakreślił „wstrzymujący” 

12.       Śledź Alina                zakreśliła         „za’’ 

13.       Winiarczyk Helena     zakreśliła          „za’’ 

14.       Wojtaszek Bożena     zakreśliła           „za’’ 

15.       Sznitowska Laura       zakreśliła       „za”  

 

 

 

 

 

Ad. punktu 5-ego. 

                     

                    Zgodnie z porządkiem obrad przystąpiono do podejmowania uchwał: 

Pierwszą z uchwał przedłożonych na dzisiejszą sesję  jest uchwała Nr XXII.142.2020  

w sprawie w sprawie zmian w budżecie gminy  na rok 2020. 

Treść uchwały została odczytana. 

 

W głosowaniu jawnym:    głosami * za * 1 głos *nie głosował*- uchwała Nr XXII.142.2020  

w sprawie zmian w budżecie gminy  na rok 2020.   

 

1. Biłant Anna                zakreśliła        „za”                                            

2. Buszowska Anna zakreśliła        „za”     

3. Dubaj Sławomir zakreślił          „za”     

4. Garbarz Jan  zakreślił          „za”     



5. Gumieniak Jerzy        zakreślił          „za” 

6. Kawka Ryszard          zakreślił          „za’’                         

7. Kurek Stanisław         nieobecny                                            

8. Małysz Joanna           zakreśliła         „za’’               

9.         Olech Jarosław          zakreślił          „za’’ 

10.       Osman Mariusz        nieobecny  

11.       Sitarz Jan                zakreślił          „za’’ 

12.       Śledź Alina                zakreśliła         „za’’ 

13.       Winiarczyk Helena     zakreślił          „za’’ 

14.       Wojtaszek Bożena     zakreślił           „za’’ 

15.       Sznitowska Laura      zakreśliła         „za” 

 

 

 

Ad. punktu 6 - ego 

 

Kolejną z uchwał przedłożonych na dzisiejszą sesję  jest uchwała Nr XXII.143.2020  

w sprawie zmian wieloletniej prognozy finansowej Gminy Radecznica  na lata 2020-2028. 

 

Treść uchwały została odczytana. 

 

Radny Sitarz ma zapytanie w sprawie dochodów ogólnych lata 2008 -2021 z czego one 

wynikają? 

Wójt informuję, że trzeba zaplanować wydatki gminy aby zaciągnąć nowe zobowiązania i 

spłacić dlatego potrzeba jest publikowania wieloletniego planu finansowego. który także jest 

wymagany przez wyższą instancję Regionlną Izbę Obrachunkową. 

 

 

W głosowaniu jawnym: 13 głosami * za * 1 głos *nie głosował*- uchwała Nr XXII.143.2020  

w sprawie zmian wieloletniej prognozy finansowej Gminy Radecznica  na lata 2020-2028.  

 

 

 

 

1. Biłant Anna                zakreśliła        „za”                                            

2. Buszowska Anna zakreśliła        „za”     

3. Dubaj Sławomir zakreślił          „za”     

4. Garbarz Jan  zakreślił          „za”     

5. Gumieniak Jerzy        zakreślił          „za” 

6. Kawka Ryszard          zakreślił          „za’’                         

7. Kurek Stanisław         nieobecny                                            

8. Małysz Joanna           zakreśliła         „za’’               

9.         Olech Jarosław          zakreślił          „za’’ 

10.       Osman Mariusz        nieobecny  

11.       Sitarz Jan                zakreślił          „za’’ 

12.       Śledź Alina                zakreśliła         „za’’ 

13.       Winiarczyk Helena     zakreślił          „za’’ 

14.       Wojtaszek Bożena     zakreślił           „za’’ 

15.       Sznitowska Laura      zakreśliła         „za” 

 



Ad. punktu 7 – ego 

 

Punktem Kolejną z uchwał przedłożonych na dzisiejszą sesję  jest uchwała Nr XXI.144.2020 

w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie  służebnościami przesyłu, przejazdu i przechodu  

nieruchomości oznaczonych jako działki nr ewidencyjny 1338 i 1843, obręb 0013 

Radecznica, stanowiącej własność Gminy  Radecznica. 

 

Treść uchwały została odczytana. 

 Radny Kawka prosi  wyjaśnienie o wyjaśnienie w sprawie działki nr ewidencyjny 1338 i 

1843? 

Wójt informuję, że sprawa dotyczy budowy  na terenie miejscowości  Radecznica i budowy 

Zaporze. 

 

W głosowaniu jawnym: 13 głosami * za * uchwała Nr XXII.144.2020  w sprawie wyrażenia 

zgody na obciążenie  służebnościami przesyłu, przejazdu i przechodu  nieruchomości 

oznaczonych jako działki nr ewidencyjny 1338 i 1843, obręb 0013 Radecznica, stanowiącej 

własność Gminy  Radecznica. 

 

1. Biłant Anna                zakreśliła        „za”                                            

2. Buszowska Anna zakreśliła        „za”     

3. Dubaj Sławomir zakreślił          „za”     

4. Garbarz Jan  zakreślił          „za”     

5. Gumieniak Jerzy        zakreślił          „za” 

6. Kawka Ryszard          zakreślił          „za’’                         

7. Kurek Stanisław         nieobecny                                            

8. Małysz Joanna           zakreśliła         „za’’               

9.         Olech Jarosław          zakreślił          „za’’ 

10.       Osman Mariusz          nieobecny 

11.       Sitarz Jan                    zakreślił          „za’’ 

12.       Śledź Alina                zakreśliła           „za’’ 

13.       Winiarczyk Helena     zakreśliła          „za’’ 

14.       Wojtaszek Bożena     zakreśliła           „za’’ 

15.        Sznitowska  Laura   zakreśliła           „za’’ 

 

 

Ad. punktu 8 –ego. 

 

Następną z uchwał na dzisiejszą sesję jest uchwała NR.145.2020 w sprawie określenia 

średniej ceny jednostki paliwa  na rok szkolny 2020/2021 w Gminie Radecznica. 

 

Treść uchwały została odczytana. 

 

radny Sitarz zapytał z czego te średnie ceny paliw wynikają ? 

Wójt informuję, że jest przygotowana informacja na ten temat, wynika to ze sprawdzenia 

 z pobliskich cen stacji paliw. 

 

 

 

 

 



W głosowaniu jawnym: 13 głosami * za * uchwała Nr XXII.145.2020  w sprawie  określenia 

średniej ceny jednostki paliwa  na rok szkolny 2020/2021 w Gminie Radecznica. 

 

 

1. Biłant Anna                zakreśliła        „za”                                            

2. Buszowska Anna zakreśliła        „za”     

3. Dubaj Sławomir zakreślił          „za”     

4. Garbarz Jan  zakreślił          „za”     

5. Gumieniak Jerzy        zakreślił          „za” 

6. Kawka Ryszard          zakreślił          „za’’                         

7. Kurek Stanisław         nieobecny                                            

8. Małysz Joanna           zakreśliła         „za’’               

9.         Olech Jarosław          zakreślił          „za’’ 

10.       Osman Mariusz          nieobecny 

11.       Sitarz Jan                    zakreślił          „za’’ 

12.       Śledź Alina                zakreśliła           „za’’ 

13.       Winiarczyk Helena     zakreśliła          „za’’ 

14.       Wojtaszek Bożena     zakreśliła           „za’’ 

15.        Sznitowska  Laura   zakreśliła           „za’’ 

 

 

 

 

Ad. Punktu  9  -tego 

 

 

Radny Sitarz zapytał jak z tym stokiem  w Trzęsinach ? 

Wojt poinformował, że środki zostały zabezpieczone  i  była rozmowa z projektantem  

sprawie przygotowanie dokumentacji oraz jest potrzeba zlokalizowania właścicieli działek  

bo jest to teren prywatny , zabezpieczono kwotę 20 tys. na ten. Informuję także, 

 że są w kontakcie  z proboszczem parafii w Trzęsinach.  

 

Przewodniczący poinformował, że  będą pomoce dla rolników w związku z ASF. 

Informuję także o Spisie rolnym.  

 

Radny Sitarz zapytał czy można jeszcze skorzystać z równarki? 

Wójt odpowiedział, że tak. 

 

Radny Sitarz zapytał  również czy będzie ogrodzenie przy budynku starej szkoły 

Wójt odpowiedział, że będzie i rozmawiał już ze strażakami w tej kwestii  oraz informuję że  

lokalni mieszkańcy  będą pomagać przy ogrodzeniu.  

 

 Radna Buszowska ma zapytanie w sprawie tych odszkodowań gradowych? 

 

Wójt odpowiedział, że dokumentację  przesłano już do Urzędu Wojewódzkiego do Wydziału 

rolnictwa. 

 

 

 

 



 

Ad. Punktu10- tego 

  

                   W związku z wyczerpaniem porządku obrad - Przewodniczący Rady Gminy 

zakończył sesję * zamykam obrady dwudziestej drugiej sesji ósmej kadencji  Rady Gminy*, 

dziękując przybyłym na sesję za udział w obradach. 

 

protokółowała: A.Łapa                                                    Przewodniczący Rady Gminy 

 

                                                                                                     Jerzy Gumieniak 
 

 


